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Närvarande   Frånvarande 

Christina Palm   Jonas Gröndahl 
Kerstin Brykt      
Ulrika Strömberg 
Jonas Holmberg   
Malin Jonsson 
Caroline Mannfalk 
Maria Ludwig  
Sven-Erik Landgren 
Camilla Malmberg 
Marlene Rovina (USS) 
 
 

1. Föregående protokoll godkändes. 
Inga kommentarer angående föregående mötesprotokoll har inkommit. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare 
Maria Ludwig utsågs till justerare. 

4. Ridskolan 
• Ridskolan ser ökade kostnader och ett visst vikande underlag. 

5. USS 
• USS har haft Halloweenkväll  
• USS Planerar en julaktivitet. 

6. Ekonomi 
• Mia redogjorde i korthet för ekonomin. 
 

7. Hoppkommittén 
• Genomförd hemmatävling v. 43  

Ponnytävling med ponnyallsvenskan div. 2. 
Tävlingen flöt på bra och vi fick fina omdömen av överdomaren. 
Få starter. Sammanställningen är inte klar. 

På lördagen samma helg som ponnytävlingen skulle vi haft en hästtävling. 
Tyvärr fick vi ställa in den då vi endast hade 20 starter vid utgången av ordinarie 
anmälningstid. 

• Hemmatävling planerad till vecka 49. 
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Låga klasser för häst på lördag eftermiddag och låga klasser för ponny på söndag. 

 

8. Dressyrkommittén 
• Inget nytt att rapportera.  

 
9. Lagkommittén 

• Sista omgången i div 2 avklarad. Laget blev 4a totalt i serien. Bra sammanhållning hela 
vägen.  

• Samling för vårens lag och firande av vårens framgångar fortfarande under planering.  

 

10. Anläggningskommittén  
• Försäljningen av maskinerna genom Klaravik gav 61 000: - 
• Efter ett möte med kommunen har planeringen för den nya parkeringen startat. 

o Jonas G kommer att ta in offerter gällande halva den ursprungliga ytan, dvs 7000 
kvm. 

o Det kommer bli svårt att få ekonomiskt stöd från kommunen till projektet under 
nästa år. 

o Vi bör se över möjligheten att bidra med pengar till parkering för att få i gång 
projektet snabbare. 

Följande punkter är sen tidigare felanmälda:  

o Djup grop vid utekiosken efter VA-entreprenad i samband med stopp i avloppet i våras, 
snubbelrisk. – Kvarstår (Nina påminner Krister). 

11. Kommunikationskommittén 
• Inget nytt. 

12. Kafeteriakommittén 
• Frysen med mat är en succé 
• Försäljningen vid tävlingen var dålig men allt överblivet gick in i kylkiosken. 

13. Evenemangskommittén 
Det saknas f.n. en Evenemangskommitté.  

• Samarbete med USS kring julaktivitet. 

14. Sponsorkommittén  
• Det saknas f.n. en Sponsorkommitté. 
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15. Övrigt 
• Det ska enligt tidigare styrelsebeslut köpas in ett hinder per år, offert har begärts in. 

16. Beslut 
• Styrelsen beslutade att anläggningsgruppen ska fortsätta driva frågan om parkeringen med 

kommunen  
• Styrelsen beslutade att Pengarna från försäljningen av maskiner, pantpengar samt från 

strumpförsäljningen ska gå till parkeringsprojektet. 

 

 

Vellinge, dag som ovan 

 

Sekreterare    Ordförande  
Kerstin Brykt    Christina Palm 

 

Justerat     
Mia Ludwig 
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